
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 9. juni 2017 stillet følgende spørgs-

mål nr. 948 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Stine Brix (EL). 

 

Spørgsmål nr. 948:  

” Kan ministeren bekræfte, at den daværende ledelse på SSI gjorde Finansministeriet 

og/eller Sundhedsministeriet opmærksom på, at man burde gøre SSI Diagnostica og 

SSI vaccineproduktion klar til salg, inden man igangsætte salgsprocessen, samt at det 

ville være uhyre kompliceret at splitte virksomheden op? Der henvises til "Tidligere 

direktør står frem: Finansministeriet var advaret om katastrofalt vaccinesalg", Ingeni-

øren 8. juni 2017 ”. 

 

Svar: 

Spørgsmålet vedrører en beslutningsproces, der foregik under den daværende SRSF-

regering og daværende SR regering. 

 

Jeg har derfor ikke kendskab hertil. 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

Ellen Trane Nørby      /      Kis Thuesen 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg 

Holbergsgade 6 

DK-1057 København K 

 

T +45 7226 9000 

F +45 7226 9001 

M sum@sum.dk  

W sum.dk  

 

 

Dato: 07-07-2017 

Enhed: SUNDOK 

Sagsbeh.: SUMKT 

Sagsnr.: 1704484 

Dok. nr.: 384150 

 

Sundheds- og Ældreudvalget 2016-17
SUU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 948
Offentligt

mailto:sum@sum.dk
http://sum.dk/

